
Máme za sebou polovinu roku 2016. Co se všechno událo, stih-
lo, zorganizovalo, zajistilo? Obec nebo spolky zorganizovali celkem 
11 akcí za 6 měsíců. Je škoda, že při tak velkém počtu akcí pro do-
mácí, mám občas pocit, že ti přespolní jsou v přesile. Uvidíme, jaký 
poměr sil bude v druhé polovině roku, který je opět bohatý na kulturní 
a sportovní události. 

Čeká nás realizace poslední etapy chodníku. Nový vodovodní řad je 
již pod budoucím chodníkem položen a tak fi rma SaM silnice a mosty, 
a.s. zahájila stavební práce. Termín dokončení je dle smlouvy stano-
ven do srpna letošního roku. 

Krásné léto Vám přeje,
Dagmar Šrytrová
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Obecní úřad informuje
Dne 20.6.2016 se konalo 

4. zasedání zastupitelstva obce 
za účasti všech zastupitelů a dvou 
občanů.
 Usnesení č. 26/2016
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
Smlouvu o centralizovaném zadání veřejné 
zakázky „Komplexní nakládání s odpady“ 
v otevřeném nadlimitním řízení dle § 27 
zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných za-
kázkách, v platném znění, mezi obcí Malá 
Skála jako centrální zadavatel a obcí Radi-
movice jako pověřující zadavatel 
p o v ě ř u j e 
starostku obce podpisem této smlouvy
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato.

 Usnesení č. 27/2016
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e 
Návrh smlouvy o poskytování služeb k ve-
řejné zakázce „Komplexní nakládání s od-
pady“ (Příloha č. 2 zadávací dokumentace) 
zadávané v otevřeném nadlimitním řízení 
dle § 27 zákona č. 137/2006 Sb., o ve-
řejných zakázkách, v platném znění, mezi 
obcí Radimovice jako budoucím objednate-
lem a vybraným uchazečem jako budoucím 
poskytovatelem
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato.

 Usnesení č. 28/2016
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e 
Zadávací dokumentaci k veřejné zakázce 
„Komplexní nakládání s odpady“ zadá-
vané v otevřeném nadlimitním řízení dle § 
27 zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných 
zakázkách, v platném znění, vč. odůvod-
nění veřejné zakázky dle § 156 zákona 
č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách, 
v platném znění.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato.

 Usnesení č. 29/2016
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
uzavřít s Libereckým krajem veřejnopráv-
ní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpoč-
tu Libereckého kraje č. OLP/2794/2016 
na projekt „Den Země 2016“
u k l á d á
starostce obce podepsat smlouvu č. 
OLP/2794/2016
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato.

Podpora vzniku okresu TurnovPodpora vzniku okresu Turnov

Město Turnov požádalo obce o podporu 
vzniku okresu Turnov. V současné době je 
stav ORP Turnov takový, že 13 obcí spadá 
pod okres Liberec, 3 obce pod okres Jablo-
nec nad Nisou a 21 obcí pod okres Semily. 
Vláda připravuje nové administrativní členě-
ní státu. Ze čtyř variant je nejpravděpodob-
nější varianta je: kraj –okres – ORP – obec, 
přičemž každá obec s rozšířenou působ-
ností bude muset příslušet pouze k jednomu 
okresu. V současné době ORP Turnov spa-
dá pod tři okresy (Semily, Liberec, Jablonec 
n.N.). ORP Turnov by náleželo pouze pod 
jeden z těchto okresů. Toto řešení je nepřija-
telné pro mnohé z obcí a proto Město Tur-
nov iniciuje zřízení okresu Turnov.

 Usnesení č. 30/2016
Zastupitelstvo obce po projednání
p o ž a d u j e
v rámci probíhající přípravy nového admi-
nistrativního členění státu zřízení nového 
územního celku okresu Turnov a tím vyře-
šení anomálie obce s rozšířenou působ-
ností Turnov, která se skládá z obcí ležících 
na území stávajících okresů.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato.

Nájemní smlouva s AQUA ČR s.r.o. – Nájemní smlouva s AQUA ČR s.r.o. – 

prostory k podnikání v č.p. 47prostory k podnikání v č.p. 47

Záměr pronájmu prostor sloužícího k podni-
kání byl zveřejněn na úřední desce obecního 
úřadu v termínu od 2.do 17. června 2016. 
Byla doručena jedna žádost o pronájmu 
prostor – fi rma AQUA ČR s.r.o.

 Usnesení č. 31/2016
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e 
uzavření nájemní smlouvu s fi rmou AQUA 
ČR s.r.o. , IČ 481 504 95, Komořanská 
78/26, 143 00 Praha 4 – Modřany na pro-
story sloužící k podnikání v č.p. 47 (míst-
nost č. 1, místnost č. 2, sociální zařízení vč. 
úklidové místnosti), od 1.7.2016 na dobu 
neurčitou za nájemné ve výši 3.000,- Kč/1 
měsíc
a u k l á d á
starostce obce podepsat s fi rmou AQUA 
ČR, s.r.o. nájemní smlouvu na prostory 
sloužící k podnikání v č.p. 47 (místnost č. 
1, místnost č. 2, sociální zařízení vč. úkli-
dové místnosti)
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato.

DiskuzeDiskuze

Jaroslav Čepelík
– prověřit odbornou osobou zdravotní stav 
lip na návsi a provést případný zdravotní 
a bezpečnostní řez
- nesvítí svítidlo veřejného osvětlení č. 23

Hana Brožová
– dotaz na další termín přistavení kontejneru 
na bioodpad
Ing. Lesáková
– žádost o položení obrubníku před vjezd 
na pozemek
- žádost P. Motyčkové – v případě přívalo-
vého deště teče voda na pozemek – provést 
opatření k nestékání vody

Pozvánka na tradiční stanování

MOHELSKÉ OSTROVY 2016
které se konají opět druhý víkend v srpnu, tedy 12. až 14. srpna 
na louce u Mohelky. Letošní téma je – OLYMPIJÁÁÁDA TROCHU 
JINAK. Kdo se ještě nepřihlásil a má zájem, ať tak prosím učiní 
nejlépe na obecním úřadu, nebo na Láďu Dvořáka.
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V sobotu 7. května se konal jarní výlet po naučných stezkách v okolí Ještědu. Tentokrát jsme se na místo 
dopravili netradičně vlastními vozy, protože jiné spojení nabylo reálné. Možná, že toto některé výletníky 
odradilo, ale přesto se nás sešlo 18 a opět také dva psí cestovatelé. 

První stezka nás zavedla do oblíbeného kraje Karoliny Světlé, tedy do okolí Světlé pod Ještědem. Tato 
naučná stezka má celkem 12 zastavení, ze kterých jsme navštívili celkem 8. Každé ze zastavení má ně-
jaký vztah k dílům, která tato spisovatelka sepsala. Nad osadou Horka jsme navštívili skalní obydlí, které 
nese příznačný název Skalákovna. V minulosti tu prý žila celá rodina, jejíž otec všechno propil a prohrál 
v kartách. Při cestě na toto místo se nám krásně otevřel výhled na Pláně pod Ještědem i na celý Ještěd. 
Cesta nás pak zavedla do Světlé pod Ještědem, kde jsme shlédli místní hřbitov a nedaleký pomník Karo-
liny Světlé, hospodu z Vesnického románu i první letní sídlo, kde Karolina Světlá bydlela. Další zastavení, 
s výhledem na Bezděz a nedaleké Ralsko, tvořila ručně tesaná lavice s dřevěnými plastikami obrozenkyň 
a přítelkyň Karoliny Světlé. Jsou mezi nimi například Božena Němcová nebo Magdalena Dobromila Retti-
gová. Poté již naše kroky směřovaly směrem k Hořením Pasekám a po příjemné cestě lesem následovalo 
prudší stoupání k Ještědským terasám. 

Ještědské terasy jsme prošli sice po asfaltové cestě, která směřuje až na Pláně, ale stále jsme šli lesem 
s výhledem na strmé a skalnaté svahy směřující k hotelu Ještěd. Cestou jsme také ochutnali čerstvou pra-
menitou vodu ze studánky Frantina. Z vyhlídky u Machovy skály jsme se pak mohli pokochat pohledem až 
na vzdálený Říp. Po tomto výšlapu již naše kroky směřovaly do místa zaslouženého občerstvení. Restaura-
ce Chata Pláně byla sice plná dalších turistů (dokonce jsme potkali i sousedy se Sedlejovic), ale po vystání 
menší fronty jsme do sebe soukali první lžíce polévky a sousta svíčkové, guláše nebo jiných dobrot. Posil-
něni a odpočati jsme tedy mohli vyrazit na druhou část naší cesty. 

Z Plání jsme vyšli na třetí naučnou stezku. Část stezky Ještědské vápence nás vedla již dolů z kopce zpět 
do osady Horky. Cesta je lemována krásným lesem s letitými buky, které připomínají oboru pod zámkem 
na Sychrově. Část lesa je oplocena a ponechána svému osudu, neboť zde byl nedávno založen Nový pra-
les. I zde jsme se mohli osvěžit v prameni Nad Basou nebo v Ještědském vodopádu, kde se dříve nacházel 
lom. Pak už nás ale naše kroky dovedly zpět na místo startu a vyrazili jsme domů. Závěrečné zhodnocení 
výletu proběhlo jako již tradičně v Hospodě U Šulců. 

Na dalším výletě se na Vás budeme opět těšit.  Ladislav Dvořák – místostarosta obce

Obecní výlet Po stopách Karoliny Světlé 
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V letošním roce se v Radimovi-
cích dala dohromady parta nad-
šenců pro jízdu na motorkách 
a tak v naší obci vznikl další spo-
lek. Jedná se o MotoRadimovi-
ce z.s.. Jeho členové ale nejsou 
žádní závodníci a dalo by se ří-
ci, že zastávají asi takové moto: 
Jezdíme v klidu po krásách České 
republiky a cestou se rádi dobře 
najíme. 

Ale abychom si jen nejezdili 
po okolí, rozhodli jsme se uspo-

řádat dětský den se zaměřením 
na bezpečnosti dětí v silniční pro-
vozu. Akce se uskutečnila v sobo-
tu 14. května na návsi od 10.00. 
Děti, které se chtěly projet na mi-
ni motorce Blata nebo na crosso-
vé mini motorce Yamaha, musely 
nejdříve splnit několik soutěžních 
a vědomostních disciplín. Zákla-
dem byl samozřejmě písemný 
souhlas rodičů s povolením pro 
jízdu na motorce ale také vypl-
nění záludných testů ze silniční-

ho provozu, dopravních značek 
a pro ty nejmenší také malování 
a tvoření. Na základě splnění jed-
notlivých úkolů pak děti obdržely 
svůj řidičský průkaz a mohly se 
přemístit na náš „závodní“ okruh 
lemovaný slaměnými matenicemi. 
Před samotnou jízdou se každé 
z dětí navléklo do bezpečnost-
ních pomůcek, které tvořily chrá-
niče nohou, páteře a samozřej-
mě i helma. Na dráze pak na vše 
dohlíželi dva zdatní organizátoři, 
kteří některé malé motorkáře brz-
dili a přidržovali na laně, jiné na-
opak povzbuzovali k odhození 
strachu a svižnější jízdě. Přítomná 
zdravotnice ale naštěstí žádnou 
práci neměla.

Součástí programu byla také 
trialová show několikanásobné-
ho mistra republiky v trialu Pavla 
Balaše, který nám ve dvou roz-
jížďkách předvedl to, co vše je 
na motorce možné. Pro zahřátí to 
byla jízda po zadním nebo před-
ním kole, dobrždění na předním 
kole přímo před stojícími divá-
ky, nebo skok přes balík slámy. 
Když ale začal Pavel skákat 

Dětský Motoden
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a balancovat na předem připra-
vené rampě nebo na střeše jeho 
dodávky, byly to už trochu větší 
nervy. A jak to určitě z takových 
show znáte, nechyběly ani sko-
ky přes ležící osoby nebo jízda 
po zadním kole s doprovodem 
slečny na předním sedadle, nebo 
v sedadle sajdkáry. Nakonec Pa-
vel povozil i malé děti, jejichž vy-
třeštěné výrazy byly naprosto to-
tožné s výrazy nás starších, kteří 
se nechali motorkou přeskakovat. 
Kdo se dostatečně povozil na mi-
ni motorkách a pokochal se Pav-
lovou ukázkou, mohl se pak svézt 
na louce u Vily Zelenky na čtyř-
kolce nebo motokáře. 

Informace z bezpečnosti v sil-
ničním provozu a jiné zajímavos-
ti týkající se dopravních předpisů 
nebo novinek nám poskytla také 
motorizovaná hlídka Policie ČR, 
která za námi přijela ve služeb-
ním voze Škoda Octavia, dohlí-
žejícím na dodržování předpisů 
na dálnicích, ale i silnicích v ob-
cích. Bylo možné se podívat 
do vozidla na všechny ty rada-

ry, kamery a blikačky, které nikdo 
z nás v reálu vidět nechce. 

Občerstvení po celý den zajišťo-
vala Hospoda U Šulců a také rož-
něné prase od Primase. 

Přes původní obavy nás všech, 
nedošlo k žádné havárii ani zra-
nění. Všichni jezdili ukázněně 
a bezpečně. Děti za svou snahu 
a plnění úkolů obdržely i řadu 
drobností, refl exních prvků na ko-

la nebo oblečení a dozvěděly se 
zase něco nového z bezpečnos-
ti v silničním provozu. No a my 
organizátoři jsme si oddychli, 
že vše proběhlo v klidu a už teď 
přemýšlíme co připravit a zlepšit 
do druhého ročníku.

Tak si držme palce a popřejme 
si spoustu kilometrů bez nehody.

Ladislav Dvořák

neofi ciální mluvčí spolku



 6 

Sedmnáct let jsme čekali než 
se děti probojují na krajské kolo, 
a když se tak stalo, tak jsme měli 
hlavu plnou starostí, jak vše zko-
ordinovat, abychom stihli zorga-
nizovat dětský den, oslavy 80. 
výročí založení SDH Radimovice 
a zároveň se zúčastnit krajského 
kola hry Plamen v Zákupech a to 
vše v jeden den. Nakonec se vše 
podařilo, ale byl to logistický oří-
šek.

Krajskému kolu předcháze-
lo kolo okresní a kolo obvodové 
v Radimovicích, kde nastoupila 
tři družstva radimovických hasi-
čů. Mladší děti i starší postoupily 
na okresní kolo, které se konalo 
29. května ve Frýdlantu. Mlad-

ší našli přemožitele jen v SDH 
Příšovice, starší v SDH Frýdlant. 
Na krajské kolo postupují v kate-
gorii starší děti vždy první dva zá-
stupci z okresního kola. Pro kate-
gorii mladší je okresní kolo vrchol 
ve hře Plamen. Po získání stří-
brné medaile na okresním kole, 
jsme museli dát hlavy dohromady 
a zkoordinovat všechny tři akce. 

V pátek 10. června odjelo 10 
dětí a doprovod do Zákup, kde se 
ještě téhož dne odpoledne kona-
ly dvě disciplíny. Infarktové chvíle 
zažívali vedoucí Dáša a Robert, 
když těsně před startem požár-
ního útoku CTIF jsme jednomu 
z našich soutěžící naměřili tep-
lotu. Když se teploměr zasta-

vil na čísle 38 
stupňů Celsia, 
bylo nám jas-
né, že na další 
disciplínu - zá-
vod požárnic-
ké všestrannos-
ti Cyril Žera-
va nenastoupí. 
Rychle jsme 
museli zkombi-
novat možnos-
ti a na braňák 
nasadit ještě 

v této disciplíně nezkušenou, ale 
o to více snaživou Madeline Ko-
chovou. Víc disciplín, ani zranění 
či náhlých onemocnění už v pá-
tek nebylo a tak jsme mohli v kli-
du stanovat na místním koupali-
šti. Asi zážitek ze spaní ve stanu 
byl tak silný, že většina dětí z to-
ho nemohla usnout. A tak, když 
už konečně v půl dvanácté bylo 
slyšet ze stanů spokojené chrup-
kání mladých závodníků, tak se 
pro změnu okolo čtvrté hodiny 
ranní přihlásilo ke slovu nebo spíš 
ke zpěvu místní ptactvo. V půl 
šesté už byli slyšet mladé hasiče 
z okolních stanů a v 6:00 hodin 
byl budíček. Když se nám podaři-
lo nacpat spacáky i stany do aut, 
vyrazili jsme vstříc druhému dni. 
Po dobré snídani přijely další dvě 
vedoucí Marcela a Lenka, kte-
ré vystřídaly Dášu a Aničku. Ty 
zamířily zpět do Radimovic, aby 
mohly dokončit poslední přípra-
vy na oslavy 80. narozenin SDH. 
A jak to všechno dopadlo? Děti se 
umístily v konečném pořadí na 6. 
místě a zároveň i stihly odpolední 
oslavy sboru. Určitě máme moti-
vaci si výsledek příští rok zlepšit, 
tak uvidíme, jak se nám bude da-
řit. Dagmar Šrytrová

Radimovičtí hasiči postoupili na krajské kolo
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Oslavám předcházel program 
na víceúčelovém sportovišti, kde 
se konal Dětský den s hasičskou 
tématikou, který pokračoval 
do odpoledních hodin. Opět slu-
nečné počasí přálo a tak se moh-
ly realizovat disciplíny s vodou.

Před šestnáctou hodinou za-
čalo před hasičárnou doslova 
rojení uniforem, dětí a žen v ba-
revných tričkách SDH Radimo-
vice. Do slavnostního průvodu 
se zapojil také pan hejtman, kte-
rý nad oslavami převzal záštitu. 
Průvod se pochodovým krokem 
přesunul na náves, kde probí-
hal program oslav. Po krátkém 
ohlédnutí do historie obce násle-
dovalo předání diplomů, medai-

lí a vyznamenání členům sboru. 
Součástí ofi ciálního programu byl 
také křest publikace, která byla 
vydána při příležitosti 80. výro-

čí od založení Sboru dobrovol-
ných hasičů Radimovice. Publi-
kaci pokřtil hejtman Libereckého 
kraje spolu se starostou sboru. 
Sboru předal náměstek starosty 
SH ČMS za účasti starosty OSH 
Liberec a starosty sboru stuhu III. 
stupně k čestnému praporu SH 
ČMS. Oslavy pokračovaly ukáz-
kou psů z kynologického spolku 
z Jenišovic, vyproštěním zraněné-
ho z vozidla a děti se mohly po-
dívat na obec z výšky díky výsuv-
nému žebříku z HZS. Vyvrchole-
ním oslav byl večerní koncert sku-
piny ŽÍZEŇ.

Dagmar Šrytrová

Oslavy výročí založení SDH Radimovice

Zahrada Čech
V letošním roce se koná jubilejní 40. ročník oblíbeného podzimního veletrhu Zahrada Čech. Obec 
Radimovice pořádá na výstavu autobusový zájezd, který se uskuteční v sobotu 10. září. Zájemci si 
mohou zakoupit vstupenku za snížené vstupné na obecním úřadě Radimovice v termínu do 29. srpna. 
Po té budou vstupenky objednány a rozdány v den odjezdu v autobuse. Vstupné v předprodeji: do-
spělí: 90,- Kč. Senioři, děti a studenti: 70,- Kč, rodina (2x dospělý + 2x dítě nad 120 cm): 200,- Kč. 
Příspěvek na dopravu: 100,- Kč občané Radimovic, ostatní občané příspěvek na dopravu: 150,- Kč.

Komunální odpad
Druhá splátka místního poplatku za komunální odpad je splatná do 15.8.2016. Platbu lze uhradit 
na účet č. 20322461/0100, V.S., číslo popisné nebo v hotovosti v pokladně obecního úřadu.
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Třetím z celkem pěti turnajů pokračovala v pátek 22. dubna Radimovická mariášová liga (RML). Zají-
mavostí je, že v každém z těchto turnajů se u fi nálového stolu utkali vždy jiní hráči, tzn., že zatím nikdo ne-
dokázal zopakovat své umístění do třetího místa. Při neúčasti několika hráčů dokázal vůbec poprvé ve své 
karetní kariéře na místním turnaji zvítězit domácí Láďa Voštenák, na druhém místě se umístil stále lepšící se 
Láďa Dvořák a své stabilní výkony potvrdil třetím místem Martin Preisler. Z předchozího osmého místa se 
do čela ligy probojoval L. Voštenák následován Tomášem Peštou, oba zatím nastřádali shodných 44 bo-
dů, se ztrátou 4 bodíků se na třetí místo posunul M. Preisler. Čtvrtý turnaj se odehraje až po letní přestávce 
v pátek 23. září 2016. Jarda Žalský

Mariášová liga

Radimovice zvítězily v Mnichově Hradišti
Dne 30.4.2016 se naši sokolové po mnoha-

leté pauze účastnili turnaje župního přeboru 
ve volejbale mixů kategorie HOBBY na ven-
kovních kurtech v Mnichově Hradišti. Za účasti 
9 týmů se probojovali až do konečného fi ná-
le, kde v dramatickém souboji porazili turnov-
ský tým vedený Petrem Zikudou 2 : 0 na sety. 
V turnaji jsme zúročili naši výškovou převahu 
a dosáhli na cenné vítězství bez ztráty jedi-
ného setu!

Radimovice zvítězily i v Jenišovicích
O týden později 7.5.2016 jsme odehráli již 

tradiční turnaj v Jenišovicích. I zde se soubo-
je dvou čtyřčlenných skupin odehrály na ven-
kovních kurtech u školy. Ve značně pozměně-
né sestavě ani zde nenašel náš tým přemožite-
le, obhájil tak loňské prvenství a opět si odvezl 
krásný skleněný putovní pohár starosty Jenišo-
vic na další rok domů do Radimovic.

Za TJ Sokol Radimovice, Jarda Žalský.

Úspěchy radimovických volejbalistů


